
 

Αθήνα, 21/05/2020 

Ερώτηση  

 

Προς:  τον Υπουργό Ναυτιλίας και Νησιωτικής Πολιτικής 

                 

Θέμα: «Συμπλήρωση ερωτηματολογίων για ακτοπλοϊκές μετακινήσεις» 

Στο πλαίσιο των ειδικών οδηγιών πρόληψης και αντιμετώπισης κρουσμάτων COVID-19, 

οι επιβάτες των πλοίων της ακτοπλοΐας που πραγματοποιούν ταξίδι διάρκειας μεγαλύτερης των 

30 λεπτών, θα πρέπει, πριν την επιβίβαση τους στο πλοίο, να συμπληρώνουν ειδικό 

ερωτηματολόγιο, τα οποία μπορούν να προμηθεύονται είτε στα ταξιδιωτικά πρακτορεία, είτε 

στις ίδιες τις ακτοπλοϊκές εταιρίες, είτε από την επίσημη ιστοσελίδα του Υπουργείου Ναυτιλίας 

και Νησιωτικής Πολιτικής. 

Τα συμπληρωμένα ερωτηματολόγια θα παραδίδονται από τους επιβάτες κατά την 

επιβίβαση τους σε μέλη του πληρώματος του πλοίου και θα τηρείται, με μέριμνα της 

πλοιοκτήτριας εταιρείας, για δύο μήνες από την ημέρα παραλαβής του, σύμφωνα με όσα 

προβλέπονται από την κείμενη νομοθεσία περί προστασίας προσωπικών δεδομένων(GDPR). 

 Δεδομένου ότι πολλοί μόνιμοι κάτοικοι Σαλαμίνας και Αίγινας εργάζονται στον Πειραιά, 

και καθώς η διαδρομή από Σαλαμίνα προς Πειραιά, με Ε/Γ πλοία, διαρκεί 45 λεπτά και από 

Αίγινα προς Πειραιά με ιπτάμενα δελφίνια 35 λεπτά, 

 

Ερωτάται ο κ Υπουργός:  

1. Η συμπλήρωση των ερωτηματολογίων αφορά και τους μόνιμους κατοίκους νησιών που 

εργάζονται στον Πειραιά και χρησιμοποιούν τα πλοία καθημερινά ως μεταφορικό μέσο; 

Αν ναι, θα πρέπει να προσέρχονται καθημερινά μια ώρα νωρίτερα και να 

συμπληρώνουν το ερωτηματολόγιο; 

2. Τι πρόβλεψη έχει το Υπουργείο, για αυτήν την περίοδο των έκτακτων μέτρων, για τους 

εργαζόμενους που χρησιμοποιούν τα πλοία και τα δελφίνια καθημερινά ως ΜΜΜ για τη 
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μετακίνηση προς την εργασία τους ώστε τόσο η δική τους υγεία όσο και η δημόσια υγεία 

να προασπίζονται;  

3. Σε συνέχεια της από 10/1/2020 (Α.Π. 1500.1/1471/2019/166) απάντησής αναφορικά με 

το Μεταφορικό Ισοδύναμο, ποια η εξέλιξη για τους αποδεδειγμένα μόνιμους κατοίκους 

των νησιών; 

 

        H ερωτώσα βουλευτής                 

             

 

                                                      Φωτεινή Μπακαδήμα 


